
 
Protokół Nr XXXV/13 

 
z sesji Rady Miejskiej w Policach 

w dniu 24 września 2013 roku 
 
 

 
 
 
- stan radnych Rady Miejskiej - 21 
 
- obecnych na sesji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik - 21 
  nr 3 do protokołu 
 
- nieobecnych - 0 
 
 
 
 Oprócz radnych w sesji wzięli udział zaproszeni goście, którzy podpisami 
na liście obecności (stanowiącej załącznik nr 4 do protokołu) potwierdzili swoje 
uczestnictwo w obradach. 
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PRZEBIEG OBRAD 
 
 
 
Pkt - 1 - Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 
 
O godzinie 9.00 Przewodniczący Rady W. Król otworzył XXXV sesję Rady 
Miejskiej w Policach. Powitał zebranych radnych i zaproszonych gości. 
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali obecnych jest 
20 radnych, a zatem wymagane quorum nie budzi wątpliwości. 
 
Przewodniczący Rady W. Król przedstawił pismo Burmistrza Polic, które 
wpłynęło w dniu 25 września 2013 roku, w sprawie autopoprawki do projektu 
uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Police na rok 2013.   

 
Pismo stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu. 

 
Konsekwencją powyższego jest dołączony w dniu wczorajszym wniosek 
Burmistrza Polic Wł. Diakuna, o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Polickiemu na 
realizację zadania: „Zakup samochodu specjalnego SCCs dla Powiatowej  
Komendy Straży Pożarnej w Policach” w ramach realizacji wspólnego projektu 
pn. „Przebudowa budynku OSP w Trzebieży oraz zakup sprzętu ratowniczo-
gaśniczego i rozpoznawczego w ramach kompleksowej ochrony i zapobiegania 
zagrożeniom na terenie gminy Police”. 
 
Przewodniczący Rady W. Król zaproponował umieszczenie projektu uchwały 
w porządku obrad jako pkt. 7, co oznacza, że pozostałe punkty zmienią 
odpowiednio numerację. 
 
Przewodniczący Rady W. Król zarządził głosowanie nad zmianą w porządku 
obrad, które przedstawia się następująco: 
 
za – 20 radnych 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 
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Pkt - 2 - Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady W. Król odczytał porządek obrad. 
 
Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego porządku obrad. 
 
Porządek obrad przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Rozpatrzenie uwag do protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Policach 

w dniu 27 sierpnia 2013 roku. 
4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Gminy Police na lata 2013-2024. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Police na 

rok 2013. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Polickiemu na realizację zadania: „Zakup samochodu specjalnego SCCs dla 
Powiatowej  Komendy Straży Pożarnej w Policach” w ramach realizacji 
wspólnego projektu pn. „Przebudowa budynku OSP w Trzebieży oraz zakup 
sprzętu ratowniczo-gaśniczego i rozpoznawczego w ramach kompleksowej 
ochrony i zapobiegania zagrożeniom na terenie gminy Police”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Police do Stowarzyszenia 

Związek Portów i Przystani Jachtowych Lokalna Organizacja Turystyczna 
Zachodniopomorskiego Szlaku Żeglarskiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w części obrębu 
Siedlice, pn.: „Zmiana Siedlice”. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 
12. Wolne wnioski. 
13. Zamknięcie obrad. 

Projekt porządku obrad stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 
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Pkt - 3 - Rozpatrzenie uwag do protokołu z XXXIV sesji 
Rady Miejskiej w Policach w dniu 27 sierpnia 
2013 r.  

 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do treści protokołu. 
 
 
Pkt – 4 - Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 
 
Sprawozdanie z pracy Burmistrza Polic za okres od sesji Rady Miejskiej  
w dniu 27 sierpnia 2013 do dnia 24 września 2013 r. przedstawił Burmistrz 
Wł. Diakun. 

Sprawozdanie stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu. 

 
Radna J. Zielińska – w imieniu mieszkańców ulicy Roweckiego, zwracam się 
o to, aby wykonawca do czasu zakończenia remontu wyłożył kładki w pobliżu 
przejść, bo po prostu tej ulicy przekraczać się nie da, a ona jest dosyć długa. 
Nie spełniono obietnicy jaka była i też mieszkańcy są zbulwersowani, tym 
mianowicie, że ulica miała być przejezdna czasowo w różnych miejscach, 
a natomiast w tej chwili jest całkowicie nieprzejezdna. Jest kłopot z odbiorem 
nieczystości z tych nieruchomości po tej stronie jezdni i mieszkańcy zupełnie 
nie mają dojazdu, nie jest tak jak powinno być. Inwestycja jest prowadzona 
w wielkim bałaganie. Długo nie było żadnego oznakowania, że nie ma wjazdu 
od strony ulicy 26 Kwietnia, samochody wjeżdżały i dojeżdżały, a potem nie 
mogły się wycofać, bo nie było tam żadnego znaku. Nadzór nad tą inwestycją 
troszeczkę szwankuje. Jesteśmy zmartwieni, bo chyba nie zostanie dotrzymany 
termin. 
Jeszcze jedna rzecz, zdziwieni są mieszkańcy takim szerokim dojściem do 
jezdni, tam jest szeroki chodnik do jezdni doprowadzający. Ciekawi jesteśmy 
dlaczego taka zwiększona szerokość, przecież to nie jest aż tak ruchliwa ulica 
i tam tabuny ludzi, tym przejściem nie przechodzą. Bardzo szerokie przejście, 
a jednocześnie zmniejszenie liczby miejsc parkingowych. 
 
Z-ca Burmistrza J. Pisański – dotarły do nas pretensje spółdzielni dotyczące 
wywozu nieczystości. Weryfikowaliśmy to w firmie, która te usługi dla gminy 
świadczy i nie potwierdza firma problemów, samochody dotarły i wywiozły. 
To zrozumiałe, że tego typu roboty, stwarzają problemy i za to przepraszamy. 
Oczywiście wzmożymy nadzór, ten wywóz nieczystości. Rozpoznanie kwestii 
dotyczących miejsc parkingowych, z moich relacji absolutnie maksimum tego 
co zgodnie z przepisami prawa można tam było ulokować, zostało na tym 
odcinku ulokowane, więcej w pobliżu skrzyżowań się nie dało. Odległości 
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miejsc parkingowych od skrzyżowań określone są w przepisach prawa 
budowlanego, więcej ich ulokować nie można. My mamy świadomość 
priorytetów dla tego fragmentu Polic, miejsca parkingowe, postojowe są 
absolutnym priorytetem, dlatego nacisk na to kładliśmy, więcej się nie dało, nie 
można tego zgodnie z przepisami prawa zrobić. Nadzór wzmożymy, nie mamy 
informacji o tym, żeby termin był zagrożony. Przyglądamy się temu, za 
niedotrzymanie terminu wykonawca będzie musiał ponieść konsekwencje 
finansową, na dzisiaj takich relacji nie mam. 
 
Naczelnik Wydz. GKM S. Staszkiewicz - co do przejezdności ulicy 
Roweckiego, to faktycznie zakładaliśmy wstępnie, że uda nam się utrzymać 
ruch choćby jednostronny, ale z uwagi na to, że kanalizacje sanitarna 
i deszczowa położone są w osi jezdni, a pod nawierzchnią były płyty betonowe, 
wykonawca, żeby wyregulować studnie, musiał zdjąć te płyty, stąd nie ma 
przejazdu. Fragment od Spółdzielni Mieszkaniowej „Chemik” jest przejezdny, 
ale tam natrafiliśmy na potężną komorę na kanalizacji deszczowej, która też 
będzie wymagała przebudowy, ale dopiero w tym etapie, jeśli uda nam się od 
ulicy Rurowej wykonać podbudowę i umożliwić dojazd mieszkańców na 
parking.  
 
 
Pkt – 5 - Podjęcie uchwały w sprawie zmian w 

wieloletniej prognozie finansowej Gminy Police 
na lata 2013-2024. 

 
Skarbnik Gminy J. Zagórski scharakteryzował projekt powyższej uchwały. 
 
Radni nie zgłosili uwag do treści uchwały. 
 
Przewodniczący Rady W. Król odczytał treść uchwały, a następnie zarządził 
głosowanie, które przedstawia się następująco: 
 
za – 19 radnych 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 1 radny 
 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 
Uchwała została przez Radę przyjęta. 
 

Uchwała Nr XXXV/254/2013 stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu. 
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Od godziny 9.40 w sesji uczestniczy 21 radnych - przybył radny A. Sobczyk.   
 
 
Pkt – 6 - Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu 

i w budżecie Gminy Police na rok 2013. 
 
Skarbnik Gminy J. Zagórski scharakteryzował projekt powyższej uchwały. 
 
Radni nie zgłosili uwag do treści uchwały. 
 
Przewodniczący Rady W. Król odczytał treść uchwały, a następnie zarządził 
głosowanie, które przedstawia się następująco: 
 
za – 21 radnych 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
 
W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 
Uchwała została przez Radę przyjęta jednogłośnie. 
 

Uchwała Nr XXXV/255/2013 stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 

Pkt – 7 - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Polickiemu na realizację 
zadania: „Zakup samochodu specjalnego SCCs 
dla Powiatowej Komendy Straży Pożarnej 
w Policach” w ramach realizacji wspólnego 
projektu pn. „Przebudowa budynku OSP 
 w Trzebieży oraz zakup sprzętu ratowniczo-
gaśniczego i rozpoznawczego w ramach 
kompleksowej ochrony i zapobiegania 
zagrożeniom na terenie gminy Police”. 

 
Naczelnik Wydz. FP A. Soprych-Kuśnierz omówiła projekt powyższej 
uchwały. 
 
Głos w dyskusji zabrali: radny Wł. Borowski, Naczelnik Wydz. FP A. Soprych-
Kuśnierz. 
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Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady W. Król odczytał treść uchwały, a następnie zarządził 
głosowanie, które przedstawia się następująco: 
 
za – 21 radnych 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
 
W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 
Uchwała została przez Radę przyjęta jednogłośnie. 
 

Uchwała Nr XXXV/256/2013 stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu. 

 
 
Pkt – 8 - Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia 

pomników przyrody. 
 
Naczelnik Wydz. OŚ J. Catewicz omówił projekt powyższej uchwały. 
 
Radny A. Partyka poinformował, że komisja Infrastruktury Komunalnej, 
Rozwoju i Ekologii nie wnosi uwag do projektu uchwały.   
 
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady W. Król odczytał treść uchwały, a następnie zarządził 
głosowanie, które przedstawia się następująco: 
 
za – 21 radnych 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
 
W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 
Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie. 
 

Uchwała Nr XXXV/257/2013 stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu. 
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Pkt - 9 – Podjęcie uchwały w sprawie Przystąpienia 
Gminy Police do Stowarzyszenia Związek 
Portów i Przystani Jachtowych Lokalna 
Organizacja Turystyczna Zachodnio-
pomorskiego Szlaku Żeglarskiego. 

 
Naczelnik Wydz. FP. A. Sporych-Kuśnierz scharakteryzowała projekt 
powyższej uchwały. 
 
Głos w dyskusji zabrali: radna J. Zielińska, Burmistrz Wł. Diakun, Naczelnik 
Wydz. FP. A. Soprych-Kuśnierz, radny M. Karpiszyn. 
 
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady W. Król odczytał treść uchwały, a następnie zarządził 
głosowanie, które przedstawia się następująco: 
 
za – 19 radnych 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 2 radnych 
 
W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 
Uchwała została przez Radę przyjęta. 

 
Uchwała Nr XXXV/258/2013 stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu. 

 
 
Pkt - 10 - Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia zmian miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w 
części obrębu Siedlice, pn.: „Zmiana Siedlice”. 

 
Naczelnik Wydz. UA A. Szostak zaprezentowała projekt powyższej uchwały. 
 
Radny A. Partyka poinformował, że komisja Infrastruktury Komunalnej, 
Rozwoju i Ekologii nie wnosi uwag do projektu uchwały.   
 
Radni nie zgłosili uwag do treści uchwały. 
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Przewodniczący Rady W. Król odczytał treść uchwały, a następnie zarządził 
głosowanie, które przedstawia się następująco: 
 
za – 21 radnych 
przeciw – 0  
wstrzymujących się – 0 
 
W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 
Uchwała została przez Radę przyjęta jednogłośnie. 
 

Uchwała Nr XXXV/259/2013 stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu. 

 
 

Pkt - 11 - Interpelacje i zapytania radnych. 
Pkt - 12 - Wolne wnioski. 
 
Radna J. Zielińska – chciałam podziękować panu Burmistrzowi za udzielenie 
odpowiedzi na interpelację w sprawie modernizacji Starego Miasta, a konkretnie 
Placu Chrobrego, ale mam uwagę do osób sporządzających odpowiedź na taką 
interpelację. Dostałam to w formie kopii projektu z wykazem drzew, które są do 
wycinki, do przesadzenia i do pozostawienia. Mam prośbę techniczną, może 
z szacunku dla osoby, która czyta niezależnie od tego czy ja, czy ktokolwiek 
inny, to jeżeli się daje odpowiedź na interpelację, to można by się było pokusić 
o podsumowanie tego. Ja sobie wzięłam lupę, bo to jest taki wykaz drobniutkimi 
literami, wszystkich nasadzeń, podliczyłam to sobie wszystko, natomiast 
opracowanie takiej interpelacji, to prosiło by się o to, żeby kilka zdań 
wyjaśnienia i opisania tego, a nie tylko podpięcie mapki. Uważam, że to jest 
trochę brak szacunku dla dających interpelację w imieniu mieszkańców, bo ja 
nie w swoim własnym imieniu.  
Podsumowując, to o co prosiłam, to dla Państwa informacji, w pierwotnym 
projekcie wykaz drzew i krzewów, które były nasadzone na Placu Chrobrego 
sztuk 172, do pozostawienia w pierwotnym projekcie 32 nasadzenia plus 5 do 
przesadzenia, czyli łącznie 37 ze 172 nasadzeń. Po korekcie projektu, w związku 
z protestami mieszkańców, interpelacjami pozostawiono 38 drzew, krzewów 
i do przesadzenia 5, czyli do wycinki przeznaczono 129 drzew i krzewów na 
Placu Chrobrego. Będziemy długo na to czekać, żeby odrosły. 
 
Radny J. Chmielewski – odczytał swoje interpelacje, które stanowią załącznik 
nr 14 do protokołu. 
 - Chciałbym wrócić do interpelacji sierpniowej, odnośnie kalendarza imprez, bo 
tutaj byłem w wydziale promocji i są takie małe wątpliwości. Panie Burmistrzu 
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ja miałem na myśli kalendarz imprez sportowo-rekreacyjno-oświatowo-
kulturalnych, bo wydaje mi się, że tych imprez jest u nas najwięcej. 
Nie chciałbym tutaj ingerować, ale wydaje mi się, że najbardziej stosownym do 
zrobienia takiego kalendarza byłby chyba wydział oświaty, a być może dwa 
wydziały razem. 
Ostatni komunikat: Marcin Lewandowski został Mistrzem Europy Wojskowych. 
 
Radny M. Karpiszyn – dziękujemy za przebudowę  OSP w Trzebieży, dziękują 
strażacy i mieszkańcy.  
Następna sprawa dotyczy nasypów, które powstały w parku koło restauracji 
Portowa. Mamy zastrzeżenia, co do tych nasypów, to mają być 
przeciwpowodziowe. Nie wiem, czy nie szkoda było środków na taką pracę. 
 
Radna Z. Hlek – zwrócili się do mnie mieszkańcy Przęsocina prosząc 
o zasypanie dziur, jakie znajdują się w drodze żużlowej na ulicy Polnej. 
 
 
Pkt – 13 - Zamknięcie obrad.  
 
Przewodniczący Rady W. Król stwierdził, że porządek obrad dzisiejszej sesji 
został wyczerpany. Podziękował radnym i gościom za udział w obradach 
i o godzinie 10.20 ogłosił zakończenie XXXV sesji Rady Miejskiej w Policach. 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Zofia Pasik Przewodniczący Rady 
 
 Witold Król 
 
 
 
 
 
 
 


